
 
 

Legnica, dnia 15 marca 2021 roku 

 

Maciej Kupaj 

Radny Rady Miejskiej Legnicy  

 

Szanowny Pan 

Tadeusz Krzakowski  

Prezydent Miasta Legnicy  

 

 

ZAPYTANIE 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

proszę o tabelaryczne przedstawienie wydatków spółek gminnych tj. LPGK, MPK, SAG oraz LPWiK na 

promocję, marketing i PR, w tym wsparcie klubów sportowych w roku: 2017, 2018, 2019 oraz 2020. 

Proszę o tabelaryczne zestawienie dla każdej ze spółek wraz ze wskazanie daty zawarcia, okresu 

obowiązywania, podmiotu z którym podpisano umowę, przedmiotu umowy oraz wartości umowy – tj. 

tak jak jest robione w REJESTRZE UMÓW publikowanym na stronach internetowych Miasta Legnicy. 

 

 

 

Z poważaniem, 

Maciej Kupaj 


